
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 4. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 91
Hvilke medarbejdergrupper i virksomheder med sundhedsforsikringer forven-
ter ministeren fremover, vil være uden sundhedsforsikring efter indførelse af
beskatning? Forventer ministeren, at det primært er de lavtlønnede medarbej-
dere, der kommer til at stå uden forsikring fordi de enten selv fravælger det,
eller fordi virksomheden kun vil tilbyde forsikring til nøglemedarbejdere?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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